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A javasló-bizottság megválasztása: A jelöltek Nagy Richard és Varga Zoltán. A testület két 
tartózkodás mellett jóváhagyta a jelölést. 

A számláló- bizottság megválasztása: A jelöltek Barczi István mérnök és Darázs László. 
A testület két tartózkodás mellett jóváhagyta a jelölést. 

A jegyzőkönyv-hitelesítők megválasztása: A jelöltek Szabó Zoltán és Varga Róbert. 
A testület két tartózkodás mellett jóváhagyta a jelölést. 

Az előző KT ülés határozatainak ellenőrzése: Jurás Gábor mérnök felolvasta az előző KT 
ülés határozatait. Továbbá beszámolt a Pálinkástól való utcarész megvételéről. Beszámolt 
a hazsnált gumik elszállításáról is. A használt autógumik felvásárlása:  személyautó/ 1€, 
teherautó/2€.  A testület egyhangúlag elfogadta a javaslatot. 

A főellenőr beszámolója a 2011-es év I. negyedévének gazdálkodásáról: A könyvelési 
törvény alapján minden be van tartva. Nincs rendelleneség. A testület egyhangúlag tudomásul 
vette a jelentést. 

A 76/KT/2010-es a községi tulajdonban lévő ingatlan eladásáról szóló határozat 
módosítása:  A testület egyhangúlag jóváhagyta a módosítást. 

A polgármester- helyettes 2011-es évi júliusi prémiuma: A testület 25,6 %-os prémiumot 
szavazott meg a polgármester-  helyettesnek. 

Egyéb: - 757/2011-kérvény: Vankó S. kérvénye. Kovács Sándor és Jurás Gábor mérnök 
voltak kint ellenőrizni a kérvényben felállított tényállást. Kovács Sándor beszámolt: ,,A járdát 
azért tervezték, hogy használhassák azt.  Egy ember akarja csak ezt az egész lakótömbből, 
mert a többiek nem nyilatkoztak. A lakosok használták a járdát akkor is, amikor ott voltunk.“ 
Ezért elmondása alapján nem látja célszerűnek a bekerítést. A testület egyhangúlag 
elutasította a kérvényt. 

-829/2011-kérvény: egyszeri támogatás 50€ értékben ..... részére. A testület megszavazta. 

- A zárda udvarában kialakítandó játszótér terve:  A tervekben szerepeltek: kosárlabda 
pálya és ehhez kiskapu focihoz, védőhálók (4x12, 4x12, 4x20), padok, hinták1, csúzda, 
homokozó, hinták2. Az új játszótér költségvetése: 5105,80€. A testület egyhnagúlag 
jóváhagyta a költségvetést a játszótérre. 

- Megegyezés 200 m2-nyi telekvásárlás ügyében: Pálinkás úrral folynak a tárgyalások az 
árajánlat 13,30 €/m2. A testület egyhangúlag támogatta a javaslatot. 



- 873/2011-kérvény: A széles utcai bérház lakói fekvőrendőrt szeretnének a parkóló 
bejáratához. Kovács Sándor: ,, Az aszfaltból készült fekvőrendőr nem felel meg esztétikailag. 
Viszont táblát javasol.“ A testület egyhangúlag támogatta a javaslatot. 

-883/2011-kérvény: A Vágsellyei Vakok Egyesülete kér támogatást utaztatásra, a párkányi és 
a dunaszerdahelyi gyógyterápiára. A testület jóváhagyott 30€-t. 

-NOVACO : A falu gócpontjaiban a jövőben elhelyezett információs táblákról tanulmány 
készítése. Ingyenes tanulmányt készít a vállalat. 

- A Kisebbségi törvény által előírtan hazsnálni a kétnyelvűség adta lehetőségeket.: - 
felszólítani a vállalkozókat. A testület jóváhagyta a javaslatot. 

-Főellenőr leltározás ellenőrzése és a kintlevőségek ellenőrzése:  Elmondta, hogy 
a leltározás a törvény értelmében történt. És, hogy a kintlevőségek behajtása is fokozatosan 
történik. Adó illeték: 27.471 €, szemét illeték: 4.769 €, a falu legnagyobb adósa egy vállalat 
11.000 €-val. A testület úgy döntött, hogy a hivatalt felszólítja, hogy minél hamarabb küldje 
ki az utolsó felszólításokat, és ha az érintettek nem reagálnak, akkor indítsa el a végrehajtást. 

-Polgármester beszámolója: - Elmondta, hogy a Kormányhivatalhoz benyújtott 
pályázatokból 3 is nyertes pályázatnak bizonyult. Nyaralásmánia: 1200€, Mesefesztivál: 
500€, Tábor: 600€. 

- EUROBUILDING  nyerte a  Komposztáló építésére kiírt  pályázatot. Alvállakozó a Bautech 
s.r.o. lesz. Kelemen mérnök úr lesz az építésvezető. 

-Térfelújítás: ELTOS s.r.o., problémák vannak ismét exekúciós problémái vannak 
a vállalatnak. Fellesz bontva a szerződés a fővállalkozóval és ezért a munkálatok kitolódnak 
egész májusig. 

-Kápolna: A külseje be lesz vonva száraz vakolattal a munkálatokat megkezdik még 
júliusban. A stációkról pedig a peredi hívők fogják a nedves vakolatot eltávolítani és a község 
az egyházzal közösen fogja állni a felújítás kiadásait. 

Alapisokla: Izzók és lámpatestek kicserélése, augusztus 5-re fejezik be a munkálatokat. Az 
iskolai étkezde padlójának a felújítása is már befejeződött. 

-Óvoda: - folynak  a munkálatok, ki lesz bővítve a helyiségek. Új osztály  24 diák részére lesz 
kialakítva. A magyar osztály 15 és 16 fős lesz. Az igazgatósággal folyamatos koordináció 
folyik. 

- Utak javítása: Folyamatban van. 

- PHDr. Novák Veronika megemlítette, hogy utana kéne járni, hogy nem lehetne e mobilis 
ágyat-ágyakat kölcsönözni a Mátrai Szeretet Szolgálattól, mert egyre nagyobb szükség van rá 
a falunkban az idős, beteg lakosok számára. Kérte a polgármestert, hogy járjon utána. 

 


